
SKI BRIDGEKLUBB 
 
 

Årsmøte 27. april 2009 
 
 
Innkomne forslag. 
 

A) Forslag fra Einar Knutsen. Forslaget lyder som følger; Årsmøtet i klubben skal 
avholdes før årsmøtet i kretsen og klubbens regnskap skal følge kalenderåret. 

 
Begrunnelse fra Einar på årsmøtet. 
 
Styrets vurdering. 
 
Styret vil ikke anbefale dette da en ikke kan se noen spesielle fordeler med det. Det 
er heller ikke noe pålegg fra NBF, selv om de har anbefalt det. Særskilt viktige 
saker som klubben ønsker å ta opp på kretsens årsmøte kan fremlegges for 
medlemmene på en klubbkveld og gis informasjon om på klubbens hjemmeside. 
 

B) Forslag fra styret. Forslaget lyder; Medlemskontingenten økes fra nåværende kr. 
400,- for ordinære medlemmer til kr. 600,-, og fra kr. 200,- til kr. 300,- for 
”klubbmedlemmer” og jr. medlemmer. 

 
Styrets begrunnelse. Til NBF og krets betaler nå klubben tilsammen kr. 385,- pr. 
medlem. Dvs at klubben inneværende år kun har sittet igjen med kr. 15,- pr. 
medlem. For å imøtekomme framtidige kontingentøkninger fra forbund og krets 
samt å styrke klubbens egenkapital fram mot jubileumssesongen 2010 ønsker styret 
derfor å heve medlemskontingenten. 

 
C) Forslag fra styret. Forslaget lyder; Kveldsavgiften på ordinære spillekvelder og på 

sommerbridge økes fra hhv kr. 60 og kr. 70,- til kr. 70,- og kr. 80,-. 
 

Styrets begrunnelse. Styret har ønske om å styrke klubbens egenkapital fram mot 
jubileet i 2010 for å kunne støtte opp om og gi klubbens medlemmer et godt 
jubileumsarrangement på linje med de vi har hatt tidligere. Styret ønsker også å 
opprettholde en fornuftig og god premiering på klubbens spillekvelder. 

 
D) Forslag fra styret. Forslaget lyder; Ski Bridgklubb fyller 80 år i 2010. Styret 

foreslår at det planlegges et jubileumsarrangement høsten 2010. Til arrangementet 
gir klubben støtte oppad begrenset til kr. 50.000,-. 
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